
OBČNI ZBOR DRUŠTVA KADROVSKIH
DELAVCEV

Društvo pomaga pri
strokovni rasti kadrovskih

delavcev in krepi
tovariške odnose

V prostorih občinske skupščine, v dvorani Edvarda Kardelja, je bil
16. februarja občni zbor društva kadrovskih delavcev naše občine.
Kot je v navadi ob takih srečanjih, so navzoči potrdili poročilo o delu
društva v minulem letu, sprejeli okvirni program dejavnosti za letoš-
nje leto, izvolilt nov izvršni in nadzorni odbor društva in delegate za
skupščino zveze kadrovskih društev Slovenije. Predsednica izvrš-
nega odbora društva bo še naprej dipl. sociologinja Betka Skuber, za
njenega namestnika pa je bil izvoljen dipl. pravnik Tone Dijak.

Naše društvo kadrovskih de-
lavcev, ki deluje že prek dvanajst
le:, združuje pa 135 individualnih
in 35 kolektivnih članov, se je
v teh letih oblikovalo v strokovno
močno organizacijo, ki po-
membno vpliva na uveljavljanje
kadrovske politike v naši občini.
Naloge, ki se jih lotevajo v dru-
štvu, so usmerjene k boljšemu in
bolj strokovnemu delu kadrov-
skih delaveev; tako se člani prek
društva seznanjajo s spremem-
bami pravne zakonodaje, dogo-
varjajo o enotnem izvajanju samo-
upravnih in zakonskih predpisov,
ki urejajo kadrovsko dejavnost,
zlasti pa krepijo sodelovanje ka-
drovskih delavcev v občini, tova-
riške odnose in zavest o pomemb-
nosti tega dela.

Program, ki so si ga v društvu
zastavili v lanskem letu, so tudi
škoraj v celoti uresničili. Tako so
organizirali dvodnevni seminar
o računalništvu, posvete o proble-
matiki usklajevanja samouprav-
nih splošnih aktov in bistvenh no-
vosti pri urejanju delovnih razme-
rij, o kadrovski politiki v novih
gospodarskih pogojih, skupaj
z društvi Ijubljanskih občin pa
tudi posvei o trgu delovne sile in
njegovih ekonomskih in socialnih
implikacijah. Pripravili so tudi
strokovno ekskurzijo v nekatere
delovne organizacije v Kamniku,
več članov društva pa je lani pre-
jelo tudi državna odlikovana in
priznanje občine. Udeležili so se
še študijskih dnevov kadrovskih
delavcev v Portorožu.

V razpravi, v kateri je nekoliko
obširneje spregovoril le Dušan
Dukanovič, predsednik zveze dru-
štev kadrovskih delavcev Slove1

nije, sicer pa tudi član moščan-
skega društva, poročilu predsed-

nice društva Betke Skuber ni bilo
dodano nič novega. Clani društva
so se zavzeli, naj študijskih dne-
vov kadrovskih delavcev ne uki-
njajo, saj li pripomorejo k siro-
kovni rasti in zbližanju ljudi, ki
opravjajo podobna dela. Pohvalili
so tudi tajnico društva Angelco
Butenko, sicer zaposleno v občin-
ski službi za kadrovske zadeve,
brez katere delo društva ne bi bilo
tako uspešno.

Iz okvirnega delovnega pro-
grama društva kadrovskih delav-
cev naše občine za letošnje leto

Še pred občnim zborom na-
šega dmštva kadrovskih delav-
cev je bil v dvorani Edvarda Kar-
delja pogovor o zakonu o podjet-
jih. Kadrovskim delavccm tn
drugim, ki so se tega posveta
udeležili v izredno velikem šte-
vilu, kar kaže na aktualnost
teme, je novosti, ki jih pnnaša
zakonodaja, razlagal namestnik
javnega tožilca SR Sloveoije
dipl. pravnik Franc Mazi.
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naj omenimo le nekaj nalog:
sprotno seznanjanje članov s spre-
membami delovnopravne zakono-
daje, več posvetov in pogovorov,
ki se bodo nanašali na aktualne
teme, skrb za strokovno izpopol-
njevanje kadrovskih delavcev, so-
delovanje z drugimi podobnimi
društvi in spremljanje aktivnih
članov društva in kadrovskih
služb v ozdih z namenom nemate-
rialnega stimuliranja.

Na občnem zboru društva je
predsednik zveze društev kadrov-
skih delavcev Slovenije Dušan
Dukanovič izročil Andriju Vlaho-
viču priznanje, ki mu ga je zveza
podelila že leta 1987. D. J.


